
 

Élet a HBSZ-ben 

Fendrik Réka beszámolója, volt paragváris diák 

 

Az első két hónapom jól telt. Ez igazából arról szólt, hogy 

összeismerkedtünk az osztálytársakkal és össze is 

barátkoztunk (persze tanultunk is). Őszintén megvallom, 

kicsit féltem a középiskolás élettől, de rájöttem, hogy csak 

hozzá kell szokni mindenhez. 

Az első dolog, ami feltűnt nekem az az, hogy mi, 9.-esek külön épületben vagyunk. A 

felsőbb osztályok a főépületben vannak és mi is 10.-től már ott leszünk. 

Tulajdonképpen nem tudom, ez miért van így, de nem bánom, hiszen legalább nem 

vagyunk zsúfoltan az épületben, kevesebb újdonsággal kell egyszerre 

megismerkedni. A másik dolog, ami más, mint eddig, hogy itt nem 8-kor kezdődik a 

tanítás, mint általánosban, hanem már fél nyolckor becsengetnek az első órára. De 

ennek is van előnye, mert így legalább előbb is végzünk… igaz nem sokkal, de nem 

baj. Sok kicsi sokra megy! 

Én a vállalkozási ügyviteli ügyintéző szakra jelentkeztem, ami abban más, mint a 

pénzügyi, hogy nehezebb, de cserébe mi többet fogunk tudni ezekről a dolgokról, 

mint a másik osztályban tanulók. Pontosan nem tudom egyelőre, hogy ez miben 

nyilvánul meg, mert ezt nekünk a gazdasági tanárunk mondta - szóval remélem 

csak túlzott és nem lesz olyan nehéz… :) Általánosban is mondtak ilyeneket a 

tanárok, hogy ösztönözzenek minket. 

Ezek ellenére nem gondolom úgy, hogy nehéz az iskola, hiszen a Paragváriban is 

megvoltak már az elvárások, és aki szívesen tanulna a pénzről és a 

befektetésekről, neki még élvezetes is lehet, úgyhogy érdemes elgondolkodni, hogy 

ide jöttök tanulni. 

Összegezve tehát itt lehettek: pénzügyi-számviteli ügyintézők, szoftverfejlesztők és 

vállalkozási ügyviteli ügyintézők is. Bővebben pedig a nyílt napunkon tudhattok meg 

többet ezekről a képzésekről. 

Remélem találkozunk! 


